
Protokół Nr 4/2018 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego   

z dnia 27 grudnia 2018 roku 

 

 

Obradom przewodniczył p. K. Stelmasik – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

 

Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00, zakończyło się o godz. 14.31. 

 

Lp. SPRAWA WNIOSEK / INFORMACJA  

WYNIK GŁOSOWANIA 

1.  

 

 

 

 

 

Opiniowanie 

projektów 

uchwał  

na najbliższą  

sesję RM: 

 

 

 

W wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji (7 osób).  

1) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza 

wydatków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 

2019r.,  

2) nadania nazwy drogom wewnętrznym,  

 

W wyniku głosowania przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji (9 osób):  

3) w sprawie sprzedaży działki gruntu (ul. Kolonia Robotnicza),  

4) w sprawie sprzedaży działek gruntu (ul. Jarzębinowa)  

Pan M. Czeremcha zapytał, czy potencjalni nabywcy wyrażali zainteresowanie 

nabyciem nieruchomości?  

Pani A. Targowska, Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego, poinformowała,  

że w pierwszej kolejności musi zostać dokonana wycena, później określenie ceny 

działek. Na 6 tygodni przed przetargiem zostanie przedstawiony wykaz 

nieruchomości do sprzedaży. Następnie z miesięcznym wyprzedzeniem zostanie 

podana informacja o ogłoszeniu przetargu (głównie jest to przetarg 

nieograniczony). Osoby zainteresowane będą mogły składać oferty dopiero po 

ogłoszeniu przetargu. Do tego czasu informacje nie są udzielane.  

Po przetargu sporządzany jest protokół i ogłasza wyniki postępowania.  

Pan M. Marzec zapytał, czy przetarg jest ponawiany w przypadku, gdy nie ma 

chętnych na nabycie określonych działek.  

Pani Naczelnik odpowiedziała, że w takiej sytuacji przetarg przeprowadza się 

ponownie, jednak cena działek może ulec obniżeniu.  

Pan M. Marzec zapytał, jaka jest wówczas procedura.  

Pani A. Targowska poinformowała, że ponowne przetargi dot. działek  

cieszących się mniejszym zainteresowaniem i wówczas obniża się ich cenę, choć 

takie przypadki są dość rzadkie. Jednakże cena nie może być niższa niż operat.  

 

5) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2019r.,  

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów: 7 – za, 0 – przeciw,  

2 – wstrzymujące się, członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy 

projekt uchwały.  

 

6) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2019 – 2023  

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów: 7 – za, 0 – przeciw,  

2 – wstrzymujące się, członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy 

projekt uchwały.  

 



7) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla gminnego zakładu 

budżetowego – Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim   
 

oraz  
 

8) w sprawie przekazania dotacji celowej dla Gminy Bodzechów.  

 

W wyniku głosowania w/w projekty uchwał zostały jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowane przez członków Komisji (9 osób).  

 

W/w projekty uchwał w załączeniu do protokołu.  

 

 

Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  

 

           Protokołowała:                 Przewodniczył:  

 

    A. Zaleś                  Kamil Stelmasik 

Wydział Organizacyjno – Prawny          Przewodniczący Komisji Strategii 

              i Rozwoju Miasta RM 

 


